
Zápis z jednání KMČ č. 19 Pavlovičky
ze dne 14.7.2014.  konané v kanceláři Staving s.r.o.  Pavlovická 20/43 v 17,30 hod

Přítomni:   Čáslava D. ,Ing. Opletal Aleš, Smyčka Z. , Vyroubalová B., Reichová M. 
Omluven:  Ing. Opletal J.
 Program jednání:

1. Kontrola zápisu z minulé schůze konané dne 9.6.2014.
2. Rekonstrukce ulice Za školou                  
3. Opravy chodníků
4. Účast hlídky MP
5. Stanovisko k prodeji majetku města
6. Různé

   Ad    2) K jednání komise se dostavil pan Kohoutek, který s pověřením dalších majitelů nemovitostí
                 v ulici Za školou požadoval informace o zahájení rekonstrukce komunikace a inženýrských
                 sítí v této ulici. Jelikož komise nemá nové informace, byl pan Kohoutek informován,tak jak
                 bylo uvedeno v zápisu z červnové schůze, kde je konstatováno, že do konce měsíce srpna
                 bude vybrán zhotovitel a pokud se nikdo neodvolá, následně bude zahájena stavba.
                 Pokud komise v této věci obdrží nové informace bude pana Kohoutka informovat.
  

  Ad    3)    Opravy chodníků, které byly pro tento rok z fondu KMČ požadovány, byly v plném
                     rozsahu provedeny. Od zhotovitele byly práce převzaty dne 8.7.2014. O převzetí
                     je pořízen samostatný zápis.

 Ad       4)    K jednání komise se dostavila hlídka MP strážník pan Dlouhý.Byla projednávána
                     dopravní situace na ulici Chválkovická, zejména krátký interval na přechodu pro chodce
                     na  křižovatce u prodejny Lidl.

 Ad       5)     SMOl odbor majetkoprávní zaslal žádost o stanovisko k prodeji majetku města.
                     Jedná se o parcely 1857,1906/2, 1906/5. 1906/8.1906/11 všechny parcely jsou vedeny
                     jako trvalý travní porost. O pozemky žádá pan Ing. Miroslav Tichý za účelem 
                     zemědělské činnosti. KMČ k prodeji nemá námitky.                                             
                      
    Ad    6)     Různé - Předseda zjistí na MMOl kdo je povinen likvidovat trávu prorůstající na 
                                  chodnících.
                                 - Předsedu komise kontaktovala policie ČR.

                                                                                           
                                                                                                        Dušan Čáslava                           
                                                                                              předseda KMČ Pavlovičky

              
.             schůze ukončena  v 18:45 hod.                                                  
              zapsal :  Čáslava Dušan

                                      




